

İstanbul, 03.Ocak.2017

Sirküler Tarihi : 03.01.2017
Sirküler No : 2017 / 007
Konu : 1 Ocak 2017 Tarihinden İtibaren Geçerli Asgari Ücret Ve Ssk Prim Tavan Ve Taban Tutarları

Asgari Ücret Tespit Komisyonu'nun aldığı karar uyarınca, **01.01.2017** tarihinden itibaren geçerli olacak yeni asgari ücret aylık brüt **1.777,50 TL.** olarak belirlenmiştir ve buna ilişkin karar **30.12.2016** tarih, **29934** sayılı Resmi Gazete' de yayımlanmıştır.

Buna göre;

• **Brüt Asgari Ücret:**

Asgari Ücret Tespit Komisyonu'nun belirlediği brüt asgari ücret **01.01.2017-31.12.2017** tarihleri arasında uygulanmak üzere günlük **59,25 TL,** aylık **1.777,50 TL** dir.

• **01.01.2017-31.12.2017 tarihleri arasında sigorta Primine Esas Kazanç Taban ve Tavanı,**

	Günlük	Aylık
Alt Sınır	59,25	1.777,50
Ust Sınır	444,38	13.331,25

2017 Yılı Asgari Geçim İndirimi Tutarları;

Medeni Durum	Asgari Geçim İndirimi Tutarı
Bekar	133,31
Evli Eşi Çalışmayan	159,98
Evli Eşi Çalışmayan 1 Çocuklu	179,97
Evli Eşi Çalışmayan 2 Çocuklu	199,97
Evli Eşi Çalışmayan 3 Çocuklu	226,63
Evli Eşi Çalışmayan 4 Çocuklu	226,63
Evli Eşi Çalışan	133,31
Evli Eşi Çalışan 1 Çocuklu	153,31
Evli Eşi Çalışan 2 Çocuklu	173,31
Evli Eşi Çalışan 3 Çocuklu	199,97
Evli Eşi Çalışan 4 Çocuklu	213,30

Net Asgari Ücretin Hesaplanması;

Brüt Asgari Ucret	1.777,50
Sosyal Güvenlik Primi İşçi Payı (%14)	248,85
İşsizlik Sigortası Primi İşçi Payı (%1)	17,78
Gelir Vergisi Kesintisi	226,63
İşçi Toplam Kesintiler	506,75
İşveren SGK Primi	364,39
İşveren İşsizlik Primi	35,55
İşveren 5 Puanlık İndirim	88,88
Gelir Vergisi Matrahı	1.510,88
Damga Vergisi Kesintisi	13,49
Asgari Geçim İndirimi (Bekar)	133,31
Net Asgari Ucret	1.404,06

Bilgilerinizi rica ederiz,

SAYGILARIMIZLA,

Anıl Yeminli Mali Müşavirlik ve Bağımsız Denetim A.Ş.